
Socialudvalget

Til: Ministeren for børn, ligestilling, integration og sociale forhold

Dato: 11. september 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 539
En gruppe lesbiske medmødre er kommet i klemme, fordi de enten ikke kan
opnå stedbarns adoption, fordi den gamle lov er ophørt med at eksistere, eller
fordi de ikke undervejs i inseminationsprocessen har fået oplyst, at de, efter
indførslen af den nye lov, selv skulle søge statsforvaltningen om tilladelse til
hurtig adoption. Kan ministeren oplyse, hvor mange dispensationsansøgnin-
ger der er indgået til statsforvaltningen i relation til ovenstående? Vil ministe-
ren desuden oplyse, hvor mange sager der har fået medhold, og i hvor mange
sager der er givet afslag, samt med hvilke begrundelser der er givet afslag?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Johanne
Schmidt-Nielsen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Johanne.Schmidt-Niel-
sen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Vigsø Bagge
formand
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